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24 aprilie 2018 Ultima “Dacă găseşti un drum fără obstacole, probabil că drumul acela
nu duce nicăieri”. J. F. Kennedy

Critica face
bine la ten și la
tăiat panglici

Acum aproape trei anișori stârneam mare
mânie mare prin târg prin publicarea unei scrieri
mititele, mai degrabă o tragere de urechi, de
suna fix așa:

„După o saga lungă cât coada motanului scurtat
de Hagi Tudose, legată de cine va propune cel mai
potrivit nume pentru o instituție de cultură a orașului
Constanța, prin cel mai potrivit nume înțelegând pe
acela al celui mai iubit actor al urbei, Jean
Constantin – pentru unii Ismail, pentru mine și alții
ca mine, nea Jean „Te blestem dacă nu guști din
palinca mea! – Gust, nea Jeane, nu mă blestema!
:)))”, mincinoșii din Consiliul Județean Constanța ne
prezintă Centrul Cultural Republica, în loc să ne
putem bucura de ceea ce ne-am dorit cu toții, iubitori
de teatru de revistă sau de Toate pânzele sus,
Centrul Cultural Jean Constantin.

Pentru uitucii (asta ca să nu spun ipocriții) din
Consiliul Județean Constanța care nu-și amintesc
ce-au promis, atașez un frumos fragment din
cotidianul Telegraf, ca să nu se mai tânguie mititeii
că tot argumentez din bloggerii cei răi.” Și urma
fragmentul care măsura picioarele minciunii, care,
după cum știți, pe lângă că are un nas foooarte lung
și în creștere, are picioarele fooooarte scurte!

S-a vociferat atunci un picuț, dar, se vede
treaba că urecheala le-a prins bine căpitanilor noștri
de județ, din moment ce li s-au aprins becurile
intelighenției și li s-au încordat fibrele hărniciei, și-au
reușit, după ce s-au rostogolit încolo-încoace vreme
de trei ani, să taie panglica inaugurării Centrului
Cultural Jean Constantin. Și atunci, ca și astăzi,
guduracii pe lângă vipuștile de partid, gata să scuipe
niște bale pentru loc mai călduț sub soare, au
clănțănit prin diverse birouri despre „Coman cel rău”,
care atacă preacinstitele fețe administrative,
bineînțeles, fiindcă e plătit de alții. Sărăcuții...

Când un lucru bun se întâmplă, se cuvine să-i
felicităm pe cei care își merită laudele și să le
reamintim că o astfel de primă victorie, fie ea atât de
greu obținută, se cere întreținută cu altele. Și ce ar fi
mai ușor decât să punem în valoare adevărata și
bătrâna Poartă Greacă a cetății Tomis, care
așteaptă cu răbdare un destin frumos alături turnul
de apărare pentru care arheologii constănțeni au
cutreierat orașul vechi și-au strâns piatră cu piatră
din ceea ce au risipit furtunile și timpul?

Cetăţeanul Coman

EditorialManagerul tehnic al Viitorului nu renunță niciun moment la luptă

Gheorghe Hagi, managerul
tehnic al campioanei României la
fotbal, FC Viitorul, așteaptă în
continuare promulgarea unei legi
prin care sportul și cultura să fie
sprijinite financiar, iar
multinaționalele să contribuie cu
bani pentru ca și în țara noastră să
existe cluburi puternice, astfel încât
să poată lupta de la egal la egal cu
marile echipe din străinătate.
„Multinaționalele sunt foarte bune.
Mă gândesc la echipele mari. E o
multinațională pusă, dar trebuie să
dai o lege, nu din profit, nu din taxe
și impozite să se deducă, din cifra
de afaceri. Am dat-o, e scrisă deja.
Am vorbit și cu cei de la finanțe, am
fost la ei și cu cei de la MTS (n.r. - în
urmă cu doi ani). Au sărit toți, erau
fericiți, gata, dar a rămas acolo (n.r.
- proiectul de lege). Cine a ascuns-
o, cum a ascuns-o, nu știu. E
deductibilă. Unu, doi, trei la sută din
cifra de afaceri. Multinaționalele te
organizează, trebuie să arăți bine,

să vorbești, să se vadă că ești un
club organizat. Eu plătesc șaptezeci
la sută impozit la stat. Nimeni nu se
întreabă în România cum se face un
buget competitiv. E simplu. TV-ul,
multinaționalele și suporterii. La noi,
ultimele două sunt zero barat. Și nu
se dă legea. De ce? Pentru că ele
produc bani la noi în țară. Trebuie
să susțină un fenomen social cum e
sportul, nu doar fotbalul, şi cultura.
O lege simplă. Dar nu m-a
preocupat să fiu președinte (n.r. - al
FRF). Dacă eram președinte, cu
siguranță, o făceam sută la sută.
Altfel nu mă duceam”.

Gheorghe Hagi vrea să obțină
în continuare rezultate foarte bune
cu Viitorul, un club care a câștigat
campionatul României la finalul
sezonului trecut, producând marea
surpriză, iar jucătorilor le cere să
muncească pentru a progresa și
pentru a crește în valoare. „Anul
trecut am ieșit pe plus. Suntem un
club, o societate comercială bună,

ne-a mers bine. Bugetul îți dă
stabilitate, încredere. Când ești Real
Madrid, o să iei milioane. Când ești
Viitorul, o să iei sute de mii.
Diferență de brand. Mie îmi place
presiunea. M-am născut să câștig,
îmi place să câștig, nu m-am născut
să exist. Vreau să fiu special. Eu tot
timpul produc. Când vorbim, trebuie
să și facem. Iar un atu mare al meu:
nu bat la ușă. Sunt independent.
Depind doar de mine. Muncesc și
produc jucători. Succesul se
construiește cu obiectivul de a
deveni cei mai buni. Eu nu lucrez cu
persoane negative. La ce mi-a dat
Dumnezeu până la vârsta pe care o
am, nu am visat niciodată. E prea
mult, şi sper că o să-mi dea și în
continuare. Dacă mă ține sănătos,
la muncă. Mergem cu toții la muncă,
pentru copii”, a spus Gică Hagi la
conferința de presă organizată după
meciul FC Viitorul - FCSB.

Adrian LUNGU
adrian.lungu@telegrafonline.ro

Gică Hagi: „Succesul se construiește. Cu obiectivul de a deveni cei mai buni”

Gheorghe Hagi: „M-am născut să
câștig, nu m-am născut să exist”

Sondaj de opinie al
Protecției Consumatorilor

Constanța! Sunteți de
acord?

Comisariatul Județean pentru Protecția Consumatorului
(CJPC) Constanța inițiază un sondaj în mediul online. Despre ce
este vorba? Iată întrebarea la care trebuie să răspundeți pe pagina
de socializare a comisarului șef-adjunct al CJPC Constanța, Horia
Constantinescu. ”CJPC trebuie să transmită prin intermediul
presei, situațiile deficiențelor importante găsite în teren, sau ar
trebui să nu informăm, lăsând gunoiul sub preș?”. Tot ce trebuie să
faceți este să accesați pagina facebook Horia Constantinescu și
să bifați ce anume doriți. Menționăm că inițiativa de la Constanța a
fost lăudată de directorul ANPC, Paul Anghel: ”ANPC își face
datoria față de consumatorul român și se va comporta așa cum a
făcut-o de fiecare dată, profesionist și echilibrat cu orice operator
economic care înțelege să nu respecte legislația în vigoare.
Activitatea profesională a comisarului șef-adjunct al CJPC
Constanța, Horia Constantinescu, este susținută atât de mine
personal, cât și de către Direcția de Control a ANPC”. 

Fiscul ne va putea executa 
silit pe repede înainte

Efectele declarației unice

Agenţia Naţională de Administrare Fiscală
(ANAF) va putea executa silit mai repede
contribuabilii, conform noii
legislaţii, folosind
informaţiile din Declaraţia
fiscală unică, atrag atenţia
specialiştii. „Declaraţia
fiscală unică (212) a fost
recent introdusă în
legislaţie pentru
declararea, impozitarea şi
taxarea veniturilor
extrasalariale, iar o
caracteristică a acesteia e că devine titlu
executoriu atunci când se atinge scadenţa la
obligaţiile de plată. ANAF foloseşte direct
informaţiile din declaraţia 212 pentru a soma
neplătitorul, fără a mai fi necesară emiterea
deciziilor de impunere, aşadar se poate ajunge

mai repede la executarea silită“, spune expertul
fiscal Agnes Ghiță, citat de agerpres.ro. Termenul

de plată pentru sumele declarate
în formularul 212 este data de 15
martie a anului următor realizării
venitului. Până la acest termen,
contribuabilii pot face plăţi în baza
formularului depus la ANAF -
„Odată depăşit termenul, Fiscul
poate să execute silit neplătitorii.
Este de reţinut că executarea se
face de către executorii ANAF şi
nu de către cei judecătoreşti, la

care merge, de obicei, un privat care are de
recuperat o creanţă. Pentru populaţie, declaraţia
212 are şi un avantaj: contribuabilul va şti exact
ce plăteşte“.
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